
Protokół Nr 1/2019
z posiedzenia Młodzieżowej Rady Gminy

z dnia 7 maja 2019 roku

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Młodzieżowej Rady Gminy według załączonej
listy obecności. oraz zaproszeni goście:

l. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba
2. Przewodniczący Rady Miejskiej - p, Tomasz Pietrucha
3. Wiceprzewodnicżąca Rady Miejskiej - p. Elżbieta Zaraś
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Pietrucha.

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
]. Ukonstytuowanie sie Młodzieżowej Rady Gminy. omówienie Statutu, regulaminu

pracy oraz powołanie przewodniczącego, wiceprzewodniczącego oraz sekretarza.

2. Sprawy bieżące.
PKT 1

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał przybyłą Młodzież oraz odczytał nazwiska osób

zakwalifikowanych do Młodzieżowej Rady Gminy. W imieniu Burmistrza, samorządu
a także swoim podziękował za zgłoszenie oraz wyjaśnił istotę Młodzieżowej Rady Gminy.
Zwrócił sie do członków Rady z prośbą o zapoznanie się ze Statutem na podstawie którego

będą pracować. Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz przekazał informacje

dotyczące wyboru przewodniczącego. wiceprzewodniczącego i sekretarza a także obsługi

Młodzieżowej Rady Gminy, Pan Przewodniczący odwołał się do osiągnięć minionej

kadencji Młodzieżowej Rady Gminy, wspomniał o wymianie siatek na Orliku, lokalizacjach

monitoringu czy strefach Wi-Fi, nie pominął także uczestnictwa w konsultacjach
dotyczacych realizacji projektu „Parku Nadpilicznego”. Oczywiście istnieją sprawy.
problemy ktorych nie rozwiązaliśmy to niejest tak, że Wasze inicjatywy wszystkie zostały

rozwiązane- powiedział Pan Przewodniczący. Udało się natomiast rozwiązać sprawę
obiektu sportowego przy Zespole Szkół, w tej chwili mamy tam wielofunkcyjne boisko.

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do sytuacji placówki Zakładu Doskonalenia

Zawodowego, której gminajest organem prowadzącym wiec władze nie mają większego

wypływu na podejmowane tam inwestycje. Mimo to uważamy. że uczniowie tej szkoły

powinni być również członkami Młodzieżowej Rady Gminy. ponieważ wielu z nich to także

mieszkancy naszej gminy. Pan Przewodniczący zaproponował aby dokonać wyboru

przewodniczącego, wiceprzewodniezącego i sekretarza a następnie przejść do rozdania

zaświadczeń.Wyjaśnił, że wyżej wymienionych funkcji nie należy się obawiać. praca ta nie

będzie wymagała dużego nakładu czasu.
Po krótkiej naradzie członków Rady przystąpiono do głosowania.

Na sali obrad obecnych było 10 radnych na ustawowy skład liczbowy 13 obrady



asą prawomocne. Członkowie zdecydowali o przeprowadzeniu głosowania w sposób jawny.
Na stanowiska przewodniczącego, wiceprzewodniczącego oraz sekretarza w kolejności
zaproponowano Panią Angelikę Grochal. Panią Julię Sobolewska oraz Panią Kingę
Grzegołowską. Po wyrażeniu zgody przez vwv. przystąpiono dojawnego głosowania
za podniesieniem ręki. Na stan radnych 10 za było 9 odpowiednio na wszystkie funkcje.
Głos zabrał Pan Burmistrz, który powitał przybyłą młodzież i pogratulował objętych
funkcji. Podobnie jak Pan Przewodniczący wyjaśnił istotę działalności Rady, oraz pokrótce
przedstawił oczekiwania samorządu w stosunku do Młodzieżowej Rady Gminy a także
przyczyny niepowodzeń jakie występują w realizacji poszczególnych spraw.
Pan Burmistrz poprosił aby jako przedstawiciele młodzieży. na których spoczywają
już pewne obowiązku zwracali uwagę na zachowania naganne występujące ze strony
młodzieży i zgłaszali, próbowali interweniować.W odniesieniu do spotkań młodzieży Pan
Burmistrz wspomniał o Domu Kultury, który pozostaje ich dyspozycji. Wystarczy tylko
porozmawiać, uzgodnić pomysł i plan z władzami lub Panią Dyrektor.
Następnie przystąpiono do wręczenia zaświadczeń imiennych poświadczających
członkostwow Młodzieżowej Radzie Gminy i wykonano wspólne zdjęcie,
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o ustalenie częstotliwości spotkań i oddał głos
PrzewodniczącejMłodzieżowej Rady Gminy,
Przewodnicząca Rady zapewniła, że dołoży wszelkich starań aby Młodzieżowa Rada
Gminy dobrze limkcjonowała, a jej członkowie zgodnie ze sobą współpracowali,
Następnie głos zabrał Pan Burmistrz który życzył wszystkim owocnej pracy. W imieniu

swoim, Pana Przewodniczącego i całego samorządu zaprosił do spotkań i rozmów,
następnie podziękował za zaproszenie i opuścił posiedzenie.

PKT 2

Głos ponownie zabrała Przewodnicząca Rady, która wspólnie z innymi członkami ustaliła,
że ich spotkania będą odbywać się w pierwsze środy miesiąca, a następne zwołuje na 5

czerwca 2019 roku.
Na tym posiedzenie zakończono.

Szczegółowa treść posiedzenia Młodzieżowej Rady Gminy została zarejestrowana na
nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.

Protokołowała Przewodnicząca Rady Młodzieży
dill/lime ”»
Wiktoria Pa 'u Angelika Grochal


